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To: All Members 

致: 各會員 

 

Re: Updates on Clubhouse Facility  

有關: 會所設施更新 

 
 To enhance member enjoyment and increase usage of the facilities, Club 8's Reading Lounge has been 

converted into a Multi-Purpose Room. This new facility will be available for private rental* by Phase 6 

residents from 1 October 2023 (Monday): 

為提升會員享受及增加設施使用量，Club 8 L8 閱讀廊已改為多用途活動室。此設施將由 2023年 10

月 1日(星期日)起開放予六期住戶預約使用*： 

Location位置 Previous Reading Lounge of L8 Club 8  閱讀廊 

Rental 場租 HK$2,500/ 4 hours 四小時 

Open for Booking 

開放予住戶預約 

8:00am, 1 October 2023 (Monday) 

由 2023年 10月 1日(星期一) 早上 8時正 

Booking Method 

預約方法 

In-person at Receptions of Club Bay Wing or Club Peak Wing 

親臨灣畔或朗峰會所接待處預約  

Catering Order 餐飲安排： 2989 6352 (Banquet Coordinator宴會統籌部) 

Payment Method 

付款方法 

Paid by Credit Card 

信用卡方式付款  

 

                                                           
 

For further information, please contact Club Receptions at 2989 9000 / 2989 6500.  

如有任何查詢，請致電會所接待處 2989 9000 / 2989 6500 與我們聯絡。  

 
*Members could only order catering delivery services from Club Bel-Air. Members are required to  

  comply with the Clubhouse Rules & Regulations when renting facilities. 

  會員只可透過貝沙灣會所安排餐飲外賣送遞服務，使用設施時須遵守有關會所守則。 
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